
Referat fra bestyrelsesmøder             

torsdag d. 8. juni 2023

Konstituerende møde 18.30-19.30

Ordinært møde kl. 19.30–21.15
                                       8. juni 2023

Deltagere

Forældrerepræsentanter:

Maria Arvidsson (formand, sk)                                   

Martin Munkholt (næstformand, sk)          

Mie Petersen (kasserer, fk)                           

Katja Tolstrup (sekretær, sk)                                          

Rasmus Felby (fk)

Silla Trap (fk)

Lene Thorsen (fk)

Medarbejderrepræsentant:

Klaus Nielsen

Ledelsesrepræsentant:

Jeannett Tankred

Mødeleder: Maria   Kage/Frugt:

Konstituterende møde: Dagsorden

Pkt. Tid Emne Kommentar & Referat
Til orientering (O), drøftelse (D) eller beslutning (B)

1A 18.30 Bestyrelsen konstituerer sig Referat: Posterne som formand, næstformand og
kasserer blev fordelt. En sekretær blev udpeget. 
Det blev vedtaget at lægge et ekstra møde ind 
den 19.juni udelukkende med fokus på elevtal og
hvordan der kommer flere børn til skolen. 

2A 18.45 Orientering omkring bestyrelsens arbejde Orientering omkring bestyrelsens arbejde, 
forretningsorden m.v., hvor især de nye 
bestyrelsesmedlemmer gives mulighed for at 
stille spørgsmål.

Ordinært møde: Dagsorden (skoleleder og medarbejderrepræsentant deltager (undtagen under det kort, 

lukkede del-punkt 2)). 

Pkt. Tid Emne Kommentar
Til orientering (O), drøftelse (D) eller godkendelse (G)

1 19.30 Godkendelse af dagsorden (G) Dagsorden
2 19.35 Orientering fra skolelederen (O), inkl. et Referat: 13 relevante, gode ansøgere til job 



kort lukket punkt (O) som sekretær. Samtaler med 4 afholdes 
9.juni. 
Liste over forskellige tiltag til orientering af 
bestyrelsen: diverse tiltag omkring medier og
synlighed. 
Bornholmsk Ordbog: Mine første 1000 
bornholmske ord – udgives den 12.oktober 
ved en ceremoni på Sydbornholms.

3 19.50 Økonomi (O) Kort orientering omkring skolens økonomi 
fra skoleleder.
Referat: Aftalekonto med Jyske Bank skal 
der følges op på. 

4 20.00 Grundlovsdag 2024 (G) Skolen ønsker at lave et arrangement på 
grundlovsdag i 2024, dvs. dagen bliver til en 
skoledag. Som kompensation foreslår 
Jeannett og lærerne, at skolen rykker 1. 
skoledag i det kommende skoleår (2023/24) 
fra d. 9. aug. til den 10. aug.
Referat: Det blev enstemmigt godkendt. 
BRK har besluttet, at Bededag 2024 skal 
være en fridag. Dog er der ikke kommet 
noget officielt ud. Skolen følger ellers BRKs 
ferieplan. 

5 20.05 Klasserejse 9. klasse (G) – vedhæftet 
bilag 1.

Referat: Bilag beskriver – Århus, London 
eller Berlin? Klaus beskriver. London kræver
øget egenbetaling. Århus er samme pris som 
nu. Berlin skal undersøges. Bestyrelsen 
vendte forskellige vilkår. Bestyrelsen giver 
Klaus mulighed for at vende med eleverne 
og forældrene, hvor de vil hen i 2024.
Bestyrelsen vil vende mulighederne for 
andre tur på andre klassetrin til en 
visionsdag. 

6 20.20 Orientering omkring naturlegeplads v/Katja 
(O)

Katja orienterer om projektets fremdrift.
Referat: Der kommer et beslutningspunkt 
omkring evt. ændringer af budgettet til næste
BM. Katja gennemgik kort projektet, status, 
hvad venter projektet på af tilladelser. Der 
kommer et beslutningspunkt omkring evt. 
ændringer af budgettet til næste BM.
Da projektet er tænkt sammen med bevilling 
fra Friluftsrådet, blev det også nævnt. I den 
forbindelse fik Jeannett go til at sætte gang i 
Friluftsrådets bevilling til indkøb af 
grejkasser og 2 udelæringstavler. 

7 20.30 Mødeplan (G) Følgende møder blev fastlagt:
  BM møde med 1 punkt på dagsorde-

nen: flere børn mandag den 19.juni kl. 



17.30 – 19.00
 Visionsdag sammen med al personale 

onsdag den 9.august kl. 14.00 – 20.30
 BM mandag 21.august 18.30 – 21.00 
 BM mandag den 2.oktober 18.30 – 

21.00
 BM torsdag den 16.november (budget 

møde) 18.30 – 21.00

Sekretæren sender mødeindkaldelser ud.

8 20.40 Evt.  Referat:
Vedr. marketing: udkast til tidslinje ift. 
hvornår det vil være godt at fortælle om 
vores udvikling, historier til medierne mv.

Vi har nu Grønt Råd. Eleverne har selv 
foreslået, at de laver ”grønt arbejde” en gang 
om året sammen med SFO og Klub.

Forårsmarked: lærerne har ønsket ikke at 
blive involveret i det, men vil meget gerne 
tage sig af grundslovsdag.

En lang række emner, som bestyrelsen skal 
introduceres til (økonomi, evt. bestyrelses-
kursus, decentral løn osv.). Vi skal finde en 
måde at gøre det på. Skal det være på en 
gang eller drypvist? 

9 20.50 Oplæsning af referat Sekretæren oplæser referatet fra dagens møde, og alle 
mødedeltagere underskriver før de forlader 
mødelokalet.


